
Helge Onsrud, økonomiansvarlig  

 

Merknader til regnskapet for 2024 

Regnskapet er, som foregående år revidert av Roar Viken og godkjent av han.  

Det viser at balansen ved utgangen av 2023, som er lik innestående på vår bankkonto i Cultura 
bank har økt med 74 523 kr , fra 124 550 kr ved forrige årsskifte til 199 074 kr. ved utgangen av 
2023.  Økningen av midler på bankkontoen  må i lys av at i alt 114 059 kr av støttemidler mottatt i 
2023 ikke ble brukt i 2023. Disse er, med samtykke fra tilskuddsgiverne,  overført til bruk i 2024.  
Dersom tilskuddsmidlene hadde blitt bruk i 2023, som opprinnelig planlagt, ville egenkapitalen 
(innestående på bankkonto)  blitt redusert til ca. 85 000 kr, ned fra ca 124 000 ved forrige 
årsskifte. 

Foreningen har ikke utestående gjeld, med unntak for et mulig krav fra sekretæren som arbeidet i 
første halvår om etterbetaling av 15 000 kr, som hun enda ikke har sendt faktura for.  

Overgang fra fysiske arrangementer til webinarer har i betydelig grad redusert utgiftene til å 
gjennomføre arrangementer.   

Foreningen har likevel en svak økonomi og liten egenkapital. Egenkapitalen er i realiteten i løpet 
av 2024 kraftig redusert. Foreningen bør fremover være forsiktig med å pådra seg kostnader uten 
at tilsvarende støtte  fra sponsrer er innhentet. Når det gjelder webinarer har teknisk støtte vært 
den største utgiften i størrelsesorden 25 000 – 30 000 pr webinar. HN vil antakelig ha økonomi til 
å gjennomfør webinarer fremover i samme omfang som hittil.  

Utfordringen gjelder  særlig midler til drift, der kostnader til sekretær utgjør den største posten. 
Dersom vi skal ha sekretær for alle måneder i året, har vi behov for minimum 80 000 kr til drift, 
herav 60 000 kr. til sekretær.  Til drift har vi hittil mottatt 5000 kr i året fra NBOBY. Andre inntekter 
er  medlemsavgifter på ca 11 000 og mva kompensasjon på ca 15 000. Dett utgjør til sammen 
31 000 kr. , som gir en underdekning på ca. 50 000 kr.  Det antas at vi kan trekke 10 % av tilskudd 
til prosjekter til administrasjon, dvs at vi årlig må sikre 500 000 kr til støtte til prosjekter.  Det er 
vesentlig mer enn det vi hittil har mottatt hvert år,  som har vært i størrelsesorden 300 000 kr.  

Det er helt nødvendig at styret i 2024 arbeider med å sikre inntekter til drift av foreningen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


